
Creating the RED STOP points: Creating the GO GLIDING points:

 Select which 2 holes will be the RED STOP points 
and insert a RED sleeve in those 2 holes.

Position the UNI-Metal Screw with centering tip in place.

Remove the white centering tip from the screw. Apply gentle pressure until the centering tip breaks.

Insert the screw in the hole with the RED sleeve.   Start screwing slowly until the screw attacks the metal.

Set the screw and overtighten the thread. When the centering tip falls out, speed up to set the 
screw and overtighten the thread.

 Fixed point. Gliding point.

*

*The self-centering tip will break down biologically if exposed to suitable conditions like soil and sunlight. However, it is unlikely to decompose quickly if disposed of in a normal waste stream.
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EQUITONE UNI-Metal Screw
Installation Procedure



Point de fixation fixe: Point de fixation coulissant:

 Sélectionnez les 2 trous qui seront les points ROUGE STOP et 
insérez un manchon rouge dans ces 2 trous. 

Positionnez la vis UNI-Métal avec pointe de centrage en place.

 Retirez la pointe de centrage blanche de la vis. Appliquez une légère pression jusqu’à ce que la pointe de centrage se 
brise. 

Insérez la vis dans le trou avec le manchon rouge.   Commencez à visser lentement jusqu’à ce que la vis attaque le 
métal et que la pointe de centrage tombe. 

Réglez la vis et serrez excessivement le fi letage. Accélérez pour fi xer la vis et serrez excessivement le fi letage.

 Point de fi xation fi xe. Point de fi xation coulissan.

*

*La pointe auto-centrée se décomposera biologiquement si elle est exposée à des conditions appropriées comme le sol et la lumière du soleil. Cependant, il est peu probable qu'il se décompose rapidement s'il est éliminé avec un fl ux de 
déchets normal.
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